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Referat bestyrelsesmøde onsdag den 30.april 2025 kl. 18.30 

 
Indbudte: Pia Nygaard (PN), Steffen Jørgensen (SJ), Ole Hansen (OH), Birthe Grand (BG), 
Flemming Lykke Jensen (FLJ), Annette Olsen (AO), Ole Bundgaard (OB), Niels True (NT), Lis-
bet Skov (LS) Stig (SH) 
 
Ikke mødt. Ole Bundgaard 
   
Referent:  OH    
 

Punkt  Dagsorden 

 
Pkt. 1  

Godkendelse af refe-
rat fra 31.marts 
 

 
 

• Godkendt 

 
Pkt. 2 
Orientering / beslut-
ning 

 

 

   
  Alle orienterer om forhold af interesse for medlemmerne siden sidst. 
 
  Bestyrelsen træffer beslutning, hvis der er forhold, der kræver det. 

 
• Økonomi assistent Tine Munck tiltrådt den 22.april –  

Tine arbejder normalt tirsdag og onsdag begge dage med 5 timer. 
 

• Bestyrelsen startede dagens møde med en rundtur i hallen, for at se 
henholdsvis bad og toiletbygningen ved kommende fitnesscenter og 
det nye ventilationsanlæg. 

          2 ventilationsanlæg for henholdsvis bad og omklædning til svømme-   
          hal og for serviceområder placeres ude og et ventilationsanlæg for  
          svømmehal placeres i kælderen. 
 

• Grundet forholdsvis stor vandfordampning i svømmehallen har 
Fladså Hallen ansøgt Envafors om fritagelse fra kloakafgift for den 

del som fordamper i svømmehallen. 
Envafors har ikke tidligere truffet afgørelse om dette spørgsmål, og 
gør sig derfor overvejelser om muligheden og vender senere tilbage 
med svar. 
 

• Nyt tiltag med morgenåbning i svømmehallen fra kl. 06.30 – kl. 
08.00 alle ugens dage har pænt fremmøde. 
 

• Børn fra Næstved Specialskole starter Handicapsvømning 2 formid-
dage i Fladså Hallen, da den nye Næstved Svømmehal ikke kan 
rumme børnenes behov.  
Nogle har brug for en lift for at komme i vandet og liften fra Birke-
bjerg Parkens varmtvands bassin flytter derfor til Fladså svømmehal.  
Eftersom flere personer er liggende skal der endvidere være en mo-

billift i hvert af svømmehallens to omklædningsrum. 
 

 
Pkt. 3 
Fladså Svømmehal 
orientering og status 
 

 
• Den udvendige del af vort nye ventilationsanlæg er allerede så 

langt det er muligt, idet næste step er indendørs, hvilket først kan 
finde sted, når svømmehallen lukker fra start uge 26 til slut uge 
32. 
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• BG og SH orienterede om byggeprocessen, herunder tidsplan, og 

at ventilationsanlægget består af tre enheder.  
              De to udendørs anlæg dækker hhv. svømmehallens omklæd-   
              ningsrum, Kultursalen samt hallens foyer. 
    

• OH laver opslag om lukning i sommerferien til Næstved Kommune,  
hallens hjemmeside samt vore offentlige brugere af svømmehallen. 

             Sarah laver opslag på hallens infoskærm og på facebook. 

    
• Grundet forskellige udfordringer med tid- og pladsfordelingen i 

Næstveds nye svømmehal har Kultur & Fritid i Næstved besluttet, 
at en del, især foreningshold, flytter til Fladså Svømmehal.  
Næstved svømmeklub starter således i uge 18 med 5 svømme-
hold. 

   

• Eftersom der er tale om ændringer grundet den forestående luk-
ning af Birkebjerg Parkens varmtvandsbassiner forventes Næstved 
Svømmeklub at blive i Fladså Svømmehal med endnu flere hold fra 
august 2025. 

 
• SH indkalder Næstved Svømmeklub og Fladså Svømmeklub til et 

møde, sådan at timefordelingen mellem de to klubber koordineres, 

idet det prioriteres, at Fladså Svømmeklub er hjemhørende i 
Fladså svømmehal. 

  

 
Pkt. 4 
Forretningsudvalget 

 
   

• jf. Fladså Hallens vedtægter og bestyrelsens Forretningsorden er 
der valgt et Forretningsudvalg bestående af BG, SJ og OH. 

   
• Bestyrelsen besluttede på sit møde den 31.marts, at modellen for 

Forretningsudvalgets arbejde/kompetence skulle drøftes. 
 

• Bestyrelsen besluttede, at Forretningsudvalget fortsætter med 
planlægning af bestyrelsens møder. 
Bestyrelsen besluttede ligeledes, at Forretningsudvalget på besty-

relsens vegne har indseende med alle finansielle forhold, der ved-

rører hallen. 

 
Pkt. 5 
Fladså Hallens regn-
skab 2025 

 

 
   

• BG og FLJ orienterede om status for Fladså Hallens økonomi, idet 
det bemærkes, at ikke alle indtægter og udgifter pt. er bogført. 

Det er ligger dog fast, at hallens regnskab pr. 30.april udviser et 
mindre forbrug end forudsat i det gældende budget. 

 
• BG orienterer om finansiering af ventilationsanlægget, herunder 

hjemtagning af lån fra Spar Nord – et lån der kan hjemtages med 
max beløb på 1,9 mio. kr. 

Den økonomiske status for ventilationsanlægget, herunder den en-
delige finansiering, kan først afklares, når den endelige regning for 
anlægget foreligger formentlig i august måned. 

 
• I henhold til tidligere aftale, kan det forventes at der udarbejdes 

saldobalancer hver måned som vil foreligge omkring den 15. i den 
efterfølgende måned. Dette vil være gældende fra juni måned  da 
der ligger behov for opfølgning fra årsskiftet til nu. 
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• OBS! Efter mødet. Vores budget for 2026 til Næstved Kommune 

skal udarbejdes og godkendes af hallens bestyrelse inden 1. au-
gust.  
Der kan derfor være behov for et kort møde om økonomi inden ud-
gangen af juni måned. 

   

 
Pkt. 6 

Orientering om hal-
festen 
 

 
  

• Festudvalget ved Annette, Steffen og Ole orienterede om status for 
halfesten lørdag den 20.september 2025. 

 
• Festudvalget har ansøgt Mogenstrup Grundejerforening om stabel-

stole, da vi mangler stole til vore gæster ved festen. 
Mogenstrup Grundejerforenings generalforsamling bevilgede 10.000 
kr. til stoleindkøb. 

 
• Pr. 30 april er der solgt ca. 100 billetter, målet for billetsalg er om-

kring 500, der er derfor behov for en øget promovering af halfe-
sten. 
Det blev besluttet, at der fra 1.maj, mindst 1 gang, ugentlig lægges 
opslag vedrørende halfesten på facebook.  
SH aftaler med Sarah, at hun håndterer og formulerer det ugentlige 

opslag på facebook. 
 

• Herudover opfordres alle med interesse i halfesten til at tilmelde sig  
 

 
Pkt. 7 
Næste Møde 

 
• Næste bestyrelsesmøde afholdes torsdag den 28.august  kl. 18.30 

   
   

 


